
Izvjestaj o radu Predsjednika Unije studenata za period od 

01.02.2022.-03.08.2022. 

 

Ciljevi: 

1. Predstaviti Uniju studenata kao udruženje koje radi u interesu studenata i na poboljšanju 

studentskog standarda. 

2. Izgraditi pozitivne odnose sa drugim udruženjima i organizacijama od značaja za Uniju 

studenata 

3. Afirmisati studente da rade na projektima koristeći platformu Unije studenata. 

4. Uspostaviti pravilnike i sisteme koji će omogućiti lakši i transparentniji rad Unije studenata. 

 

PREDSTAVLJANJE UNIJE: 

Da bismo predstavili Uniju studenata u boljem svjetlu i da bismo otvorili vrata svim studentima da se 

obrate Uniji studenata sa svojim problemima, započeli smo social media kampanju kroz koju smo 

predstavili Udruženje. Napravljena je viber grupa u koju mogu ući svi studenti Univerziteta te dobiti 

informacije direktno od Predsjednika Udruženja. Kroz ovu grupu smo plasirali sve bitne informacije o 

Udruženju. Kreirali smo također nove social media profile na Instagramu, Facebooku, LinkedIn, 

YouTube. Ideja je da se sve bitne informacije mogu pronaći na social media profilima Unije. Koristeći 

social media profile i viber grupu, ispromovisali smo sve projekte u kojima je učestvovala Unija 

studenata. U sklopu promocije i predstavljanja Unije studenata kreirali smo i marketing tim koji 

aktivno radi na razvoju marketing kampanja Unije. Marketing tim je kreirao novi logo Unije, baner 

Unije, kreirali su projekat za podcast, baner i promotivni materijal za apsolventsko veče, učestvovali 

su u ZEDINOM kursu za google oglašavanje. 

U cilju bolje promocije Unije studenata, svaki projekat smo ispratili medijski a također, kao 

predsjednik Unije, predstavljao sam udruženje i na federalnoj televiziji. Uniju studenata smo 

predstavili i na dan otvorenih vrata kada sam držao govor ispred 400 srednjoškolaca i predstavio 

vrijednost rada kroz Uniju studenata  

U narednom periodu, za promociju Unije planirane su sljedeće aktivnosti: 

1. Predstavljanje Unije studenata na prijemu brucoša 

2. Kreiranje kutka Unije studenata na Ekonomskom/pravnom fakultetu 

3. Kreiranje podcasta Unije studenata 

4. Kreiranje promotivnih/takmičarskih majici Unije studenata za studente takmičare na 

Univerzijadama 

5. Kreiranje promotivnih banera i zastave Unije studenata 

 

STVARANJE POZITIVNIH ODNOSA SA DRUGIM UDRUŽENJIMA 

Za kvalitetan rad Unije studenata potrebno je ponovo izgraditi pozitivne odnose sa drugim 

udruženjima u Zenici ali još bitnije, izgraditi pozitivan odnos sa organizacijama koje finansiraju 



projekte u ZDK. Unija studenata treba da bude organizacija koja okuplja mlade oko sebe i okuplja 

druga udruženja u Zenici i ZDK. 

U prvih 6 mjeseci rada uspjeli smo ostvariti kontakt sa sljedećim organizacijama: 

1. Studentski pohodi  

2. Radioactive 

3. Elsa Zenica 

4. Ministarstvo za obrazovanje, nauku, kulturu i sport 

5. Udruženje poslodavaca 

6. Kompanija Blandus 

7. OSCE 

8. Red bull 

9. Univerzitetski sportski savez Zenica 

10. Studentski parlament Tuzla 

11. Studentski parlament Sarajevo 

Početkom februara, stupili smo u kontakt sa studentskim pohodimai uz saradnju s njima, realizirali 

smo putovanje i koncert na Bjelašnici. Iz Zenice uspjeli smo povesti 150 studenata. 

Saradnja sa Studentskim pohodima se nastavila par mjeseci kasnije kada su nam Studentski 

pohodi bili jedan od glavnih sponzora za apsolventsko veče. Studentski pohodi su nam 

obezbijedili jedno besplatno putovanje u Istanbul za apsolventa kojeg izvučemo u tamboli. 

U narednom periodu planiramo realzirati studentski pool party gdje ćemo uključiti i studentske 

pohode u projekat kako bi doveli studente iz drugih gradova u Zenicu. Otvoreni smo i za druge 

prijedloge studenata da se organiziraju putovanja u druge gradove 

Saradnju sa udruženjem radioactive imamo preko nekoliko studenata koji volontiraju i u tom 

Udruženju. Sastanak sam pravio sa predsjednicom Radioactive koja nam je rekla da su otvoreni da 

podrže medijski svaki projekat koji realizujemo. Radioactive nam također može pomoći oko 

realizacije projekta studentskog podcasta, a na incijalnom sastanku smo već i razgovarali o tome. 

Saradnju sa Elsom smo započeli u mjesecu aprilu kada su oni organizirali Univerzitetsko debatno 

takmičenje. Predstavnica Else nas je kontaktirala kako bismo im pomogli da pronađemo timove 

koji će učestvovati u debati. Njihov projekat je bio u kritičnom stanju i razmišljali su da ugase 

projekat i vrate sredstva ministarstvu za obrazovanje. Uz saradnju sa predsjednikom asocijacije 

ekonomskog i filozofskog fakulteta, za dva dana doveli smo im 4 ekipe a afirmirali smo ukupno 

20 učenika da učestvuju. Dan prije, otkazali su učešće IPF i Medicina a aktivno učešće su uzeli 

Filozofski i Ekonomski fakultet. Slobodno se može reći da je Unija studenata bila jedan od 

glavnih faktora za realizaciju ovog projekta. Saradnju smo nastavili sa Elsom i sada nam Elsa 

aktivno pomaže oko izrade statuta Univerziteta a započeli smo i projekat Univerzitetske Debatne 

lige. Elsa je otvorena i za saradnju pri realizaciji projekta brucošijade. 

Saradnju sa ministarstvom za obrazovanje, nauku, kulturu i sport smo započeli zakazivanjem 

inicijalnog sastanka sa ministrom Spahijom Kozlićem. Na sastanku smo predstavili program  rada 

Unije te projekte koje smo osmislili. Od ministra smo dobili usmenu potvrdu za pomoć pri 

realizaciji projekta Mladi nude rješenja. Nakon inicjalnog sastanka, napravio sam 2 sastanka sa 

pomoćnikom ministra, Arnelom Kalušićem. S Arnelom sam dogovarao sredstva za realizaciju 

projekta mladi nude rješenja, studentski zbornik radova, studentski podcast i kurs samoodbrane i 



streljaštva. Posljednji sastanak koji sam napravio s njim je bio 03.08.2022. U sljedećih 15 dana 

ćemo znati koji iznos ćemo dobiti za realizaciju projekata. Također, dobio sam obećanje da će nas 

povezati sa nekoliko drugih ministarstava koji podržavaju projekte koje planiramo. 

Ministarstvo je jedan od ključnih aktera s kojima Unija mora graditi pozitivne odnose.  

Sa direktoricom udruženja poslodavaca stupili smo u kontakt na javnoj raspravi za usvajanje 

novog zakona o visokom obrazovanju. Sa direktoricom udruženja poslodavaca radimo  na 

razvijanju načina za osnivanje studentskog biroa za zapošljavanje studenata. U oktobru je 

planirana javna sjednica na kojoj će se predstaviti rješenje. Na sjednicu će biti pozvani 

menadžment Univerziteta, studenti, predstavnici ministarstva, predstavnici poslodavaca. Na toj 

sjednici će se donijeti zajednički zaključak. 

Kompanija blandus. Sa kompanijom blandus radimo na realizaciji projekta hackaton reconnect. 

OSCE.Sa predstavnicima OSCE započeli smo saradnju u sedmom mjesecu a aktivno ćemo raditi 

na nekoliko projekata koji su planirani u septembru, radi se o okruglom stolu gdje se treba razviti 

strategija za osnivanje vijeća mladih. OSCE je organizacija koja nam može pomoći oko realizacije 

mnogih projekata ali je jako bitno prvo razviti pozitivne odnose s njima jer njihov način rada dosta 

funkcioniše na povjerenju. 

Red bull. S kompanijom red bull smo započeli saradnju preko kolege Resula Čehajića koji je 

donio projekat paperwings na naš Univerzitet. Projekat je jako vrijedan zbog medijskog prostora 

koji smo uspjeli osvojiti i zainteresovanosti studenata koji su se odazvali na naš poziv. Na projekat 

paperwings okupili smo više od 50 studenata u Sali Filozofskog fakulteta i uspjeli smo prikupiti 

200KM koji će se iskoristiti za uređenje studentskog kutka na Filozofskom fakultetu.  

S kompanijom red bull smo planirali realizovati chill out zone međutim taj projekat je propao. U 

narednom periodu planiramo ih uključiti u realizaciju studentskog pool party, brucošijade, 

hackaton reconnect, studentski podcast. 

Saradnju s Univerzitetskim sportskim savezom radili smo preko profesora Alekse sa ekonomskog 

fakulteta. Zajedno s njihovim udruženjem uspjeli smo organizirati bowling turnir na kojem je 

učestvovalo preko 15 ekipa i više od 70 studenata. Također, Univerzitetski sportski savez nam je 

pomogao da organizujemo putovanja u Trebinje, Kopaonik, Tuzlu. U narednom periodu, saradjnu 

sa USSUNZE ćemo nastaviti kroz realizaciju kursa za samoodbranu i streljaštvo, putovanja u 

Zadar i Dubrovnik i organizacije Univerzijade za sport i znanje. 

Saranju sa Studentskim parlamentom u Tuzli smo započeli pri realizaciji projekta Balkanijada, na 

balkanijadu smo doveli 25 studenata a u narednom periodu planiramo dovesti Studentski 

parlament i studente iz Tuzle na Univerzijadu u Zenici. 

Sa predstavnikom studentskog parlamenta u Sarajevu, Farukom Devićem sam ostvario saradnju 

kada smo govorili o federalnoj Uniji. Faruk mi je dosta pomogao oko predstavljanja sistema 

federalne Unije te misije i vizije. U narednom periodu potrebno je da dogovorimo lične sastanke u 

kojima ćemo dogovoriti detaljniju saradnju i projekte između USUNZE I SPUS-a. 

U narednom periodu, plairamo ostvariti saradnju sa firmama koji će podržavati projekte kroz 

donacije. Ključno je da Unija radi na uspostavljanju odnosa i ujedinjenju kako studenata tako i 

omladine uopćenito. Unija studenata ima potencijal da bude lider omladine u ZDK. 



AFIRMACIJA STUDENATA ZA RAD KROZ UNIJU 

Ovaj cilj još uvijek nismo uspjeli postići jer je jako mali broj projekata koji studenti predstavljaju 

Uniji. Uglavnom i dalje vidimo pasivnost studenata. Pozivali smo studente da predstavljaju svoje 

ideje a također tražili smo i da predstave probleme koje vide na Univerzitete a koje bi mogli 

promijeniti kroz izradu novog statuta. Dobili smo za sad samo jedan prijedlog a to je bezuslovni 

prelazak.  

Kako bi afirmirali studente za rad kroz Uniju planiramo prije svega da organizujemo još dosta 

projekata zabavnog karaktera kako bi bolje predstavili Uniju. Primijetili smo da kada 

organizujemo putovanja ili neke igrice, studenti se zanimaju za Uniju pa je to super prilika da im 

se predstavi Unija i mogućnosti koje imaju. Smatram da ako bi im objasnili i način na koji bi 

studenti mogli profitirati, to bi bio dodatni benefit za uključenje studenata u projekte. Za 

afirmaciju studenata također predlažem da članovi skupštine i upravnog odbora uzmu aktivnije 

učešće i pozabave se kreiranjem projektnih ideja i prijedloga kako bi rad Unije bio dosta efikasniji. 

Pasivnošću skupštine i UO možemo se dovesti u situaciju da Unija se ponovo svede na samo dva 

čovjeka što će ponovo dovesti do netransparentnog rada i neorganizovanosti. 

USPOSTAVLJANJE PRAVILNIKA I SISTEMA ZA RAD UNIJE 

Unija studenata je novo udruzenje koje trenutno ima samo statut kao jedini pravilnik za definisanje 

rada. Ne postoji nikakav pravilnik koji detaljnije definise sve proces. S tim u vezi, formirali smo 

pravni tim koji treba da jasnije defnise sve procese u Uniji. Pravni tim je sastavio pravilnik za rad 

Upravnog odbora koji definise sav proces i nacin rada UO Unije. Započeli smo izradu pravilnika 

za imenovanje predsjednika asocijacije i svih drugih pozicija Unije studenata.  

Do početka akademske 2022/2023 planiramo imati 3-4 nova pravilnika 

Potrebno je donijeti sljedeće pravilnike: 

Pravilnik za izbor i imenovanje predsjednika asocijacije, članova senata, članovAa foruma 

stakeholdera, članova UO UNZE 

Pravilnik rada skupštine 

Na ovaj način, osigurati ćemo jasan i transparentan rad Unije studenata a također ćemo i ostaviti 

jasnu mapu studentima koji dođu na naše pozicije u budućnosti. 

 

REALIZOVANI PROJEKTI: 

1. Izlet na bjelašnicu 

2. Paperwings 

3. Apsolventsko veče 

4. Bowling takmičenje 

5. Mašinijada 

6. Ekonomijada 

7. Balkanijada 

8. Građevinijada 

ZAPOČETI PROJEKTI 



1. Podcast 

2. Konferencija Mladi nude rješenja 

3. Kurs samoodbrane i streljaštva 

4. Studentske smart kartice 

5. Studentski zbornik naučnih radova 

6. Univerzijada 

7. Studentski biro za zapošljavanje 

8. Univerzitetska debatna liga 

9. Brucošijada 

10. Web site unije 

11. Studentski pool party 

 

TRENUTNI PROBLEMI 

Mali broj studenata sa liderskim vrlinama. Trenutno kao predsjednik Unije, volio bih da se uključe 

studenti sa liderskim načinom razmišljanja, studenti koji razumiju vrijednost naše organizacije i 

rada na projektima. Potrebni su nam studenti koji su sposobni i spremni da preuzmu par projekata 

na sebe kako bi se ja i kolega Adnan Spahić mogli fokusirati na malo značajnije projekte. 

Uglavnom, potrebna nam je pomoć oko realizacije manjih projekata zabavnog karaktera. Pokušali 

smo kreirati event tim međutim potreban nam je student koji je spreman osmisliti koncepte 

evenata i animirati studente da se projekat realizuje. Također, liderstvo mi je potrebno na način da 

studenti progresivno razmišljaju o ovom udruženju, volio bih da čujem više ideja u kojem pravcu 

ovo udruženje treba da ide, koja je vizija studenata, kako da se pozicioniramo na Univerzitetu. 

Uglavnom studenti su pasivni i razmišljaju o Uniji tek kada svoj interes vide u radu kroz ovo 

udruženje. 

SJEDNICE: 

U periodu od 31.01.2022. do 01.09.2022. održali smo VI (šest) redovnih sjednica i V (pet) 

vanrednih sjednica Upravnog odbora na kojima smo raspravljali o projektima na kojima treba 

raditi, problemima koje treba rješavati i načinu rada u narednom periodu. Pozabavili smo se 

pitanjem organizacije Unije studenata, utvrđivanjem sistema za rad, odnos Unije studenata prema 

Univerzitetu te status studenata na Univerzitetu. Detaljnije o radu Upravnog odbora i tačkama koje 

smo delegirali na sjednicama možete vidjeti ispod: 

I REDOVNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa II vanredne sjednice Upravnog odbora 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Otvaranje konkursa za članove senata iz reda studenata postdiplomskog studija. 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 



 

3. Diskusija o učlanjenju u Federalnu Uniju studenata 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

4. Diskusija o aktivnostima senata i involviranosti Unije u odluke od interesa za studente. 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

5. Tekuća pitanja 

 

II REDOVNA SJEDNICA UPRAVNOG ODBORA 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa I redovne sjednice Upravnog odbora 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog 

odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Otvaranje konkursa za članove senata iz reda studenata postdiplomskog studija. 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog 

odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

3. Odluka o finansiranju Unije studenata Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog 

odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

4. Odluka o zaduženju Predsjednika Asocijacije studenata Ekonomskog fakulteta kao koordinatora 

marketing tima 

Izvjestilac Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog 

odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

5. Odluka o zaduženju Predsjednika Asocijacije studenata Pravnog fakulteta kao koordinatora 

Pravnog tima 

Izvjestilac: Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog 

odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

6. Odluka o zaduženju Predsjednika Asocijacije studenata Filozofskog fakulteta kao koordinatora 

Lingvističkog tima 



Izvjestilac: Faris Preljević, predsjedavajući Upravnog 

odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

III REDOVNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa treće vanredne sjednice Upravnog odbora 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Odluka o imenovanju člana Senata iz reda studenata Postdiplomskog studija 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta 

u Zenici 

3. Odluka o razrješenju Predsjednika Asocijacije Ekonomskog fakulteta Univerziteta u Zenici kao 

koordinatora marketing tima 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

4. Mjesečni izvještaj o radu marketing tima 

- izvjestioci: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

5. Mjesečni izvještaj o radu lingvističkog tima 

- izvjestilac: Adis Kriko, Predsjednik Asocijacije studenata Filozofskog fakulteta Univerziteta u 

Zenici 

6. Mjesečni izvještaj o radu pravnog tima 

- izvjestilac: Ahmed Smolo, Predsjednik Asocijacije studenata Pravnog fakulteta Univerziteta u 

Zenici 

IV REDOVNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa četvrte vanredne sjednice Upravnog odbora 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Usvajanje pravilnika o radu Upravnog odbora Unije studenata Univerziteta u Zenici 

- Izvjestilac: Ahmed Smolo, Predsjednik Asocijacije  

studenata Pravnog fakulteta  

- Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata  

Univerziteta u Zenici 

3. Raspisivanje konkursa za članove Foruma stakeholdera Univerziteta u Zenici 



- Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata  

Univerziteta u Zenici 

4. Raspisivanje konkursa za članove Odbora za kvalitet Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata 

 Univerziteta u Zenici 

5. Zahtjev studenata Ekonomskog fakulteta za produženje rokova za diplomiranje. 

Izvjestilac: Adnan Spahić, Predsjednik Asocijacije studenata  

Ekonomskog fakulteta Univerziteta u Zenici 

6. Formiranje radne grupe za izradu članova Statuta Univerziteta od značaja za studente. 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta  

u Zenici 

7. Odluka o kreiranju Debatne lige Univerziteta u Zenici 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

8. Informacija o apsolventskoj večeri, sjednici Foruma Stakeholdera i sjednici Kolegija 

Univerziteta u Zenici 

V REDOVNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa četvrte redovne sjednice Upravnog odbora 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta 

u Zenici 

2. Imenovanje članova Foruma stakeholdera Univerziteta u Zenici 

- Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata  

Univerziteta u Zenici 

3. Imenovanje članova Odbora za kvalitet Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata 

 Univerziteta u Zenici 

4. Odluka o imenovanju člana komisije radne grupe za izradu statuta 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta  u Zenici 

5. Izvještaji o radu Asocijacija studenata u akademskoj 2021/2022.godini 



-izvjestilac: Predsjednici asocijacija studenata Univerziteta u Zenici 

6. Finansijski izvještaj o radu Unije studenata u periodu of februara do augusta. 

-izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta  

u Zenici 

7. Plan rada Unije studenata i Asocijacija studenata do kraja akademske godine 

-izvjestilac: Predsjednik Unije studenata i  Predsjednici asocijacija studenata Univerziteta  

u Zenici 

9. Tekuća pitanja 

VI REDOVNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa pete vanredne sjednice Upravnog odbora 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Diskusija o formiranju novog statuta Univerziteta u Zenici 

- Izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata 

 Univerziteta u Zenici 

3. Tekuća pitanja 

 

I VANREDNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Donošenje Odluke o raspisivanju konkursa za članove Senata Univerziteta u Zenici iz reda 

studenata dodiplomskog, reda studenata postdiplomskog magistarskog studija i 

postdiplomskog doktorskog studija. 

Izvjestilac Faris Preljević, , predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Diskusija o unapređenju i izmjenama zvanične web stranice Unije studenata us.unze.ba 

Izvjestilac Faris Preljević, , predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

3. Diskusija o formiranju event tima Unije studenata Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac Faris Preljević, , predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 



4. Diskusija o formiranju marketing tima Unije studenata Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac Faris Preljević, , predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

6. Tekuća pitanja 

II VANREDNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Izbor članova senata iz reda studenata dodiplomskog, postdiplomskog i doktorskog studija. 

Izvjestilac Faris Preljević, , predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

 

 

2. Sazivanje Skupštine Unije studenata Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac Faris Preljević, , predsjedavajući Upravnog  

odbora  Unije studenata Univerziteta u Zenici 

3. Tekuća pitanja 

 

III VANREDNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

1. Razmatranje prijedloga o imenovanju člana Etičke komisije 

- Izvjestilac: FARIS PRELJEVIĆ, predsjedavajući U.O. 

2. Tekuća pitanja 

IV VANREDNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa treće redovne sjednice Upravnog odbora 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata  

2. Donošenje o organiziranju Apsolventske večeri 

- Izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata 

3. Diskusija o apsolventskim rokovima 



-izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata 

V VANREDNA SJEDNICA UO 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa pete redovne sjednice Upravnog odbora 

- izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata Univerziteta u Zenici 

2. Odluka o organiziranju projekta „Brucošijada“ 

- Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata  

Univerziteta u Zenici 

3. Diskusija o formiranju novog statuta Univerziteta u Zenici 

Izvjestilac: Faris Preljević, Predsjednik Unije studenata 

 Univerziteta u Zenici 

4. Tekuća pitanja 


